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KDO JSME

• NIKOLA HAMANOVÁ A ESTER 
MAŠÁTOVÁ (SNĚM, JAK FÓRUM 
PROBĚHLO)

• TOMÁŠ VLASÁK (ORGANIZACE)
• ONDŘEJ ŠKOLNÝ (ORGANIZACE)
• RADIM BOUŠKA (JAK FÓRUM 

PROBĚHLO)



JAK PROBÍHALA ORGANIZACE

❑BYL PŘEVZAT JIŽ FUNGUJÍCÍ KONCEPT A PROGRAM 
MLADÝCH FÓR

❑REGISTRACE PROBÍHALA PŘES ONLINE FORMULÁŘ

❑ZVOLILI JSME SYSTÉM, KDY SI KAŽDÝ PŘIHLÁŠENÝ 
VYBRAL PRVNÍ A DRUHOU PREFERENCI NA JEDNOTLIVÁ 
TÉMATA - MOHLI SI TAK VYBRAT PODLE VLASTNÍHO 
ZÁJMU

❑V DRUHÉ ČÁSTI SE UČASTNÍCI MOHLI ZAPOJIT I U 
OSTATNÍCH STOLŮ



DÁLE K ORGANIZACI

❑VÝHODY EVIDENCE ÚČASTNÍKŮ DIGITÁLNĚ - ZMĚNY SE 
PROJEVILY VŠUDE, INFORMACE BYLY DOSTUPNÉ VŠEM 
ORGANIZÁTORŮM

❑ZÁSTUPCI Z MĚSTSKÉ ČÁSTI BYLI JAK RADNÍ (NAPŘ. MILAN 
MARŠÁLEK - POD JEHO ZÁŠTITOU SE CELÁ AKCE KONALA), 
TAK VEDOUCÍ JEDNOTLIVÝCH ODBORŮ

❑PRO UČITELÉ BYL PARALENĚ SPECIÁLNÍ PROGRAM 
ZAŠTÍTĚNÝ ČLOVĚKEM V TÍSNI

❑SNAHA O TO, ABY BYLO CO NEJVÍCE ZALOŽENO NA SYSTÉMU 
OD STUDENTŮ STUDENTŮM - MODEROVALI JSME SI TO SAMI



JAK CELKOVĚ 
PROBĚHLO FÓRUM

❑BYLI JSME ROZDĚLENI K ŠESTI 
STOLŮM PODLE JEDNOTLIVÝCH 
TÉMAT - DOPRAVA, NAŠE 
ŠKOLY,VEŘEJNÝ PROSTOR, 
ZELENÁ DESÍTKA, BEZPEČNĚ VE 
DNE I V NOCI, KULTURA A SPORT

❑OPRAVDU PŘÍNOSNÉ PODNĚTY A 
ZAJÍMAVÉ DISKUZE

❑DOJMY – VELMI SE TO POVEDLO



NĚCO MÁLO O SNĚMU

❑SCHÁZÍME SE PRVNÍ STŘEDU V 
MĚSÍCI NA UŘADĚ MĚSTSKÉ ČÁSTI 
PRAHY 10

❑PODAŘILO SE PROSADIT - PILOTNÍ 
PROJEKT KOMPOSTÉRŮ, OTEVŘELI 
JSME TÉMA ŠKLONÍCH JÍDELEN, NA 
NĚKTERÝCH ŠKOLÁCH 3D 
TISKÁRNY

❑ MOMENTÁLNĚ ŘEŠÍME PODNĚTY Z 
FOR A MLADÝCH - JEDNÁME SE 
ZASTUPCI MĚSTSKÉ ČÁSTI - RADNÍ 
A VEDOUCÍ ODBORU



DĚKUJEME ZA POZORNOST

https://strategieprodesitku.cz/snem-zaku/
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